

PR Number:	PR22-0025 NES				
Sequence of item on the PR	Item	Detailed Description	الوصف	العنصر	Picture
1	Sheep fodder mix	Sheep fodder mix comprises of barley 72.4%, wheat bran 15.75% and lentil 11.85%. SP would need a lab certificate proving the composition of the feed mix. Produced in Syria, Iraq or Turkey and lab tested in Syria or Iraq. Production not before July 2021 and expiration not before December 2022. Delivery of approximately 2500 kilos packaged fodder to 60-80 different household locations in Der Ez Zour and Al Hassakeh.	يتكون علف الأغنام من الشعير 72.4٪ ونخالة القمح 15.75٪ والعدس 11.85٪. ستحتاج سامريتانس بيرس إلى شهادة معمل تثبت تكوين مزيج العلف. العلف يجب ان يكون منتج في سوريا او العراق او تركيا ومفحوص في مختبر في العراق او سوريا. على ان تأريخ الصنع ليس قبل يناير 2022 ، والانتهاء ليس قبل ديسمبر 2022. تسليم ما يقرب من 2500 كجم من الأعلاف المعبأة إلى 60-80 موقعا منزليا مختلفا في دير الزور والحسكة.	خلطة علف الأغنام	
2	Vaccination services for Enterotoxaemia	Enterotoxaemia high potency vaccine to be administered before the delivery of sheep. The vaccine must be manufactured in European Union, Saudi Arabia, or Jordan. Manufactured not before July 2021, and expire not before December 2022. Stored between 40-80 degrees Celsius. Vaccinations across 60-80 different household locations in Der Ez Zour and Al Hassakeh.	يتم إعطاء لقاح عالي الفعالية للتسمم المعوي في الدم قبل ولادة الأغنام. يجب تصنيع اللقاح في الاتحاد الأوروبي أو المملكة العربية السعودية أو الأردن. تأريخ الصنع ليس قبل يناير 2022 ، والانتهاء ليس قبل ديسمبر 2022. مخزنة بين 40-80 درجة مئوية. التطعيم سيتم في 60-80 موقعا منزليا مختلفا في دير الزور والحسكة.	خدمات التطعيم ضد التسمم المعوي	
3	Vaccination services for Sheep Pox	Sheep Pox high potency vaccine to be administered between June and August 2022. The vaccine must be manufactured in European Union, Saudi Arabia, or Jordan. Manufactured not before January 2022, and expire not before December 2022. Stored between 2-8 degrees Celsius. Vaccinations across 60-80 different household locations in Der Ez Zour and Al Hassakeh.	لقاح جدري الأغنام عالي الفعالية يتم إعطاؤه بين يونيو وأغسطس 2022. يجب تصنيع اللقاح في الاتحاد الأوروبي أو المملكة العربية السعودية أو الأردن. تأريخ الصنع ليس قبل يناير 2022 ، والانتهاء ليس قبل ديسمبر 2022. مخزنة في درجة حرارة تتراوح بين 2-8 درجات مئوية. ستتم التطعيمات في 60-80 موقعا منزليا مختلفا في دير الزور والحسكة.	خدمات التطعيم لجدري الأغنام	
4	Vaccination services for Brucella	Brucella high potency vaccine to be administered in April or May 2022. The vaccine must be manufactured in European Union, Saudi Arabia, or Jordan. Manufactured not before January 2022, and expire not before June 2022. Stored at a maximum of 4 degrees Celsius. Vaccinations across 60-80 different household locations in Der Ez Zour and Al Hassakeh.	لقاح البروسيلا عالي الفعالية سيعطى في أبريل أو مايو 2022. اللقاح يجب أن يصنع في الاتحاد الأوروبي أو المملكة العربية السعودية أو الأردن. تأريخ الصنع ليس قبل يناير 2022 ، ولا تنتهي صلاحيته قبل يونيو 2022. مُخزنة بحد أقصى 4 درجات مئوية. ستتم التطعيمات في 60-80 موقعا منزليا مختلفا في دير الزور والحسكة.	خدمات التطعيم ضد مرض البروسيلا	
5	Vaccination services for Foot and Mouth Disease (FMD) Primary dose	FMD primary dose high potency vaccine to be administered in April or May 2022. The vaccine must be manufactured in European Union, Saudi Arabia, or Jordan. Manufactured not before January 2022, and expire not before December 2022. Stored at a maximum of 2-8 degrees Celsius. Vaccinations across 60-80 different household locations in Der Ez Zour and Al Hassakeh.	جرعة أولية من لقاح الحمى القلاعية عالية الفعالية يتم إعطاؤها في أبريل أو مايو 2022. يجب تصنيع اللقاح في الاتحاد الأوروبي أو المملكة العربية السعودية أو الأردن. تأريخ الصنع ليس قبل يناير 2022 ، ولا تنتهي صلاحيته قبل ديسمبر 2022. مُخزنة بحد أقصى 2-8 درجات مئوية. ستتم التطعيمات في 60-80 موقعا منزليا مختلفا في دير الزور والحسكة.	خدمات التطعيم لمرض الحمى القلاعية (FMD) الجرعة الأولية	
6	Vaccination services for Foot and Mouth Disease (FMD) booster dose	FMD booster dose high potency vaccine to be administered in April or May 2022. The vaccine must be manufactured in European Union, Saudi Arabia, or Jordan. Manufactured not before June 2022, and expire not before May 2023. Stored at a maximum of 2-8 degrees Celsius. Vaccinations across 60-80 different household locations in Der Ez Zour and Al Hassakeh.	جرعة معززة من لقاح الحمى القلاعية عالية الفعالية يتم إعطاؤها في أبريل أو مايو 2022. يجب تصنيع اللقاح في الاتحاد الأوروبي أو المملكة العربية السعودية أو الأردن. تأريخ الصنع ليس قبل يونيو 2022 ، ولا تنتهي صلاحيتها قبل مايو 2023. يتم تخزينها في درجة حرارة 2-8 درجات مئوية كحد أقصى. ستتم التطعيمات في 60-80 موقعا منزليا مختلفا في دير الزور والحسكة.	خدمات التطعيم للجرعة المنشطة لمرض الحمى القلاعية	

7	<p>Vaccination services for Peste des petits ruminants-PPR</p>	<p>PPR live high potency Freeze-dried modified virus vaccine (Nigerian 75/1 Strain, Sungri/96 Strain, or EMVY Strain) to be administered in April or May 2022. The vaccine must be manufactured in European Union, Saudi Arabia, or Jordan manufactured not before January 2022, and expire not before December 2022. Stored in dark 2 - 8 degrees Celsius without freezing. After reconstitution with respective diluents, each dose of 1 ml should contain not less than $1 \times 10^{2.5}$ TCID₅₀ PPR virus. Vaccinations across 60-80 different household locations in Der Ez Zour and Al Hassakeh.</p>	<p>لقاح فيروس PPR العلي العالي الفعالية المجفف بالتجميد (سلالة نيجيرية 75/1 ، سلالة Sungri / 96 ، أو سلالة EMVY) ليتم إعطاؤه في أبريل أو مايو 2022. يجب تصنيع اللقاح في الاتحاد الأوروبي ، المملكة العربية السعودية ، أو الأردن تأريخ الصنع ليس قبل يناير 2022 ولاتنتهي قبل ديسمبر 2022. مخزنة في الظلام 2-8 درجات مئوية دون تجميد. بعد إعادة التركيب بمواد مخففة خاصة ، يجب أن تحتوي كل جرعة مقدارها 1 مل على ما لا يقل عن $1 \times 10^{2.5}$ TCID₅₀ PPR virus. ستتم التطعيمات في 60-80 موقعا منزليا مختلفا في دير الزور والحسكة.</p>	<p>خدمات التطعيم ضد طاعون المجترات الصغيرة - طاعون المجترات الصغيرة</p>	
---	--	--	---	---	---